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Zápis z jednání komise č. 5 

 

Datum konání: 17. 2. 2020 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Tomáš Čada, Michal Kůřil, 

Radovan Löffler, Martin Mrkus, Štěpán Němec, Miroslava 

Pozděchová Knotková, Mgr. Ivana Řezáčová 

Omluveni: Mgr. Erik Schovanec 

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Martin Mrkus 

Čas jednání: 17.00 – 19.00 h 

Program jednání:  

 

1. Projednání žádostí sportovních organizací 

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

3. Projednání individuální žádosti Mgr. Jana Váni 

4. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na pátém zasedání sportovní komise, 

stanovil zapisovatele (J. Jelínková) a ověřovatele zápisu (M. Mrkus). Poté seznámil členy SK 

s programem jednání a nechal o tomto programu hlasovat: 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

1. Projednání žádostí sportovních organizací 

Předseda připomněl základní informace o programových dotacích – k pokrytí žádostí v dotačním 

programu na podporu sportu pro rok 2020 byla schválena částka 2.700.000 Kč. Oproti ostatním 

dotačním programům je to částka nejvyšší (kromě programu minimální síť, kde se ovšem jedná 
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o finance z různých zdrojů, ne jen z rozpočtu města). Celkem se sešlo 27 žádostí, některé 

organizace podaly více žádostí. Okomentoval priority, k nimž je přihlíženo v rámci hodnoticích 

kritérií (využití městských sportovišť, adekvátnost rozpočtu, vícezdrojové financování 

a především počet dětí v klubu). Poté předseda požádal tajemnici komise, aby přítomné seznámila 

s průběhem jednání hodnoticí skupiny, které se konalo dne 11. 2. 2020. Dále předseda dodal, že 

některé žádosti jsou z hlediska zařazení do programu sportu problematické (radioklub, letečtí 

modeláři…), špatně se také hodnotí, když některé kluby pracují s více jak 100 dětí oproti 

žádostem na dotaci pro jednoho člověka. Předseda doporučil projednat jednotlivé částky navržené 

hodnoticí skupinou a poté hlasovat o návrhu jako celku, ne o každé jednotlivé žádosti. Všichni 

přítomní s tímto postupem souhlasili.  

Následovala diskuse k tématu hodnocení žádostí: 

M. Kůřil: Kde lze dohledat podklady o hospodaření? Na portálu Justice, kde by měly být 

zveřejněny, nelze dohledat všechny. 

I. Slaninová: Máme je k dispozici jako přílohy k žádostem, členové komise mohou nahlédnout. Při 

hodnocení bereme v potaz, pokud klub hospodaří s velkým přebytkem. 

V. Válka: Informace, jestli je klub v zisku nebo ztrátě, by neměla být kritériem pro snižování 

bodování. 

M. Kůřil: Je to jeden z ukazatelů hospodaření klubu a mělo by to být zveřejněno. Některé rozpočty 

v žádostech se totiž zdají docela „nafouknuté“, tak aby byla možnost srovnání. 

I. Slaninová: Nejsme ale schopni úplně rozklíčovat pravdivost těchto informací. 

Š. Němec: Je vidět, že některé kluby žádají o nejvyšší možnou (akceptovatelnou) částku. 

 

M. Pozděchová, I. Slaninová, V. Válka: krátká diskuse k hodnocení žádosti AVZO – biketrial. 

 

T. Čada, I. Slaninová, V. Válka: krátká diskuse k hodnocení žádosti NTC Kyjov 

V. Válka: Chtěl bych na příští jednání SK pozvat zástupce klubu NTC, aby nás seznámil se studií, 

která vzniká k možnosti rozvoje areálu, kde stojí tenisová hala a kde se uvažuje o vzniku 

sportovního areálu včetně nové haly. 

T. Čada: Jak to vypadá se záměrem města z minulosti, který předpokládal odkoupení 

a provozování stávající tenisové haly? 

I. Slaninová: S tím se nepočítá. 

 

Proběhla krátká diskuse ke stavu prací na atletické dráze. 

 

 

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

 

Vzhledem k tomu, že již nikdo z členů nevznesl další podnět do diskuse, vyzval předseda SK 

k hlasování o návrhu částek přidělených žádostem o dotace z rozpočtu města. 
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Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2020 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

3. Projednání individuální žádosti Mgr. Jana Váni 

Proběhla krátká diskuse k předložené individuální žádosti, kterou sportovní komise jednomyslně 

zhodnotila jako neopodstatněnou (podnikatelská aktivita, neznámý, mimokyjovský žadatel, náplň 

akce totožná s Dětským koktejlem, který pořádají samy kyjovské kluby…). Poté nechal předseda 

hlasovat o návrhu udělit žadateli dotaci ve výši 0 Kč. 

Sportovní komise navrhuje udělit žadateli J. Váňovi individuální dotaci ve výši 0 Kč 

z důvodu nepotřebnosti aktivity pro město Kyjov. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

4. Různé 

Předseda komise informoval o své účasti na hodnocení ankety Sportovec okresu Hodonín za rok 

2019. Opět byli úspěšní také kyjovští sportovci. Příští rok, až budou probíhat nominace, 

nominujme za Kyjov ještě více sportovců, výsledky tu jsou. 

T. Čada se dotázal na budoucnost výstavby tělocvičny na Seifertově náměstí – jakém je tato akce 

stadiu? 

I. Slaninová: Vůbec se o tom neuvažuje, ve hře je spíše varianta, že ZŠ. J. A. Komenského 

z kapacitních důvodů (úbytek dětí) budovu opustí. Stadion s halou je v docházkové vzdálenosti od 

školy, zatím tedy není snaha do nové tělocvičny investovat.  

V. Válka: Prozatím však je akce stále součástí Akčního plánu rozvoje sportu. Idea není úplně 

mimo, navíc se do budoucna snad objeví vhodný dotační titul. 

M. Kůřil vznesl dotaz na účast pana starosty v Národní radě pro sport. Následovala krátká diskuse 

na téma přínosu Agentury pro sport. 

T. Čada se dotázal na aktuality k výstavbě bazénu. 

V. Válka: Činnost je předána úředníkům a přípravné kroky běží. 

I. Slaninová: Zastupitelstvem byla akce schválena a běží. 

M. Mrkus: Rád by ve své funkci dělal pro kyjovský sport víc, například se setkával s představiteli 

klubů a předával jim aktuální informace týkající se sportu (spolupráce, podpora města…), podíval 

se na tréninky, aby z důvodu správného posouzení žádostí o dotace poznal specifika jednotlivých 

sportů. 

Následovala diskuse o podobě takového setkání, zájmu ze strany sportovních klubů. Členové 

komise se shodli, že je to dobrá myšlenka a takové setkání by pro kluby mohlo být přínosné, 
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i když na úrovni klubů už takové předávání informací funguje např. během schůzek při přípravě 

Sportovního koktejlu.  

Předseda komise vyjádřil názor, že než se formálně setkávat s předsedy, bude lepší se jít podívat 

na trénink, jak to tam funguje, každý z trenérů či členů může rovnou říct, jaké jsou jejich 

problémy. 

I. Slaninová navrhla setkat se nejdříve s představiteli klubů, zjistit jejich zájem a na základě toho 

se teprve vydat po trénincích.  

V. Válka: pokud někdo bude mít zájem, pozvěme ho na jednání SK. Ale také by bylo dobré 

poznat prostředí a atmosféru klubů (mažoretky, aerobic…). Pokud z takového setkání vzejde 

nějaká myšlenka, podnět, bude se sportovní komise snažit prosadit ji dál. 

Předseda komise navrhl termíny jednání sportovní komise na nadcházející období: 

o středa 20. 5. 2020 v 16.00 h 

o středa 7. 10. 2020 v 16.00 h 

o středa 16. 12. 2020 v 16.00 h 

 

Dále předseda požádal přítomné zástupce klubů vykonávajících svou činnost na městském 

stadionu (TJ Jiskra Kyjov, Atletický klub Kyjov, HBK a FC Kyjov 1919), aby zjistili zájem svých 

předsedů a trenérů o setkání a přizvali je k účasti na jednání sportovní komise dne 20. 5. 2020 od 

17.00 h v zasedací místnosti zázemí městského stadionu. 

Poté předseda poděkoval všem za pozornost, účast a příspěvky do diskuse a páté jednání sportovní 

komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2020 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

Sportovní komise navrhuje udělit žadateli J. Váňovi individuální dotaci ve výši 0 Kč 

z důvodu nepotřebnosti aktivity pro město Kyjov. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

Přílohy:  

1 Program na podporu sportu – návrh SK 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

Ověřil: Martin Mrkus 


